
    

Schriftelijke vraag: Uitspraak Europese Hof inzake windmolenparken en zonneakkers.

Indiener: H. Pelle (PvdA)
Datum indiening vraag: 16-09-2020  
Datum verzending antwoord: 25-09-2020
Formulering: 

Geacht College,

Nu is de Telegraaf niet direct mijn krant, maar bij toeval heb ik wel het artikel over een uitspraak van het Europese 
Hof van Justitie van de EU gelezen, inzake de aanleg van windparken en zonneakkers. Naar aanleiding van dit 
artikel heb ik contact gezocht met de desbetreffende advocaat dhr. Peter de Lange. Uit dit gesprek kwam duidelijk 
naar voren dat een vergunning voor windparken en zonneakkers getoetst dient te worden op hun milieu-effect. 
Dat betekend dat de uitspraak van het Europese Hof van Justitie, consequenties heeft voor een stand-alone 
windturbine. Maar ook voor windparken (met meer dan één windturbine) en zonneakkers. 

Vandaar dat ik u de volgende vragen wil voorleggen. Ik doe u hierbij de link van de Volkskrant die ook naar 
dezelfde uitspraak verwijst.

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/uitspraak-eu-hof-opsteker-voor-tegenstanders-van-
windmolenparken~bd17566c/?referrer=http%3A%2F%2Fwww.vdladvocaten.nl%2Fvos-de-lange-in-het-
nieuws-windparken-in-strijd-met-europese-
wetgeving%2F&utm_campaign=shared_earned&utm_medium=social&utm_source=copylink

Vraag: Hoe verhoudt zich de uitspraak van het Europese Hof van Justitie tot het realiseren van 
windturbines en zonneakkers in Berkelland? Heeft dit gevolgen voor lopende procedures en 
toekomstige procedures, zo ja welke?

Antwoord:
De uitspraak van het Europese hof gaat over windturbines, niet over zonneparken. 
Er lopen in Berkelland nog geen procedures voor windmolens.
Een uitspraak van het Europese Hof zou gevolgen kunnen hebben voor de normen waaraan 
windturbines/windparken moeten voldoen. Of dat zo zal zijn, weten wij niet. De uitspraak gaat over 
een Vlaamse casus. De wetgeving in Nederland en België is niet identiek.

Vraag: Heeft genoemde uitspraak effect op het behalen van onze duurzaamheidsdoelstellingen?

Antwoord: 
Vooralsnog niet. De realisering van windparken is sowieso een route van lange adem. 

Vraag: Welke recente andere ontwikkelingen (nu al actueel of toekomstig) zijn er u bekend die een 
positief of nadelig effect hebben op de aanleg van windparken en zonneakkers in Berkelland en/of 
op het behalen van onze duurzaamheidsdoelstellingen?

Antwoord: 
Wij kunnen niet in de toekomst kijken. 
De aanleg van zonneparken in Berkelland is begrensd tot 140 ha conform het besluit van de 
gemeenteraad. Om de doelstelling te kunnen halen moet er dus ook op andere wijze duurzame 
energie opgewekt worden.

Vraag: Geven deze eventuele ontwikkelingen een aanleiding om het gemeentelijke beleid (o.a. 
RODE en/of EUP2) te heroverwegen/aan te passen?

Antwoord: Nee.
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Wij zouden graag steeds geïnformeerd worden via bijvoorbeeld de actieve informatieplicht over 
ontwikkelingen die een (significant) negatief effect hebben op het behalen van onze gemeentelijke 
doelstellingen in algemene zin (dus t.a.v. al het gemeentelijke beleid en niet alleen het 
duurzaamheidsbeleid) met daarbij een eventueel aankondiging hoe u daarop acteert of gaat acteren. 
Ook als u nog niet weet hoe u daarop gaat acteren zouden wij toch alvast geïnformeerd worden over 
actuele ontwikkelingen in de actieve informatieplicht.

Vraag: Bent u bereid de raad te informeren zodra u bekend bent geworden met ontwikkelingen die 
mogelijk een (significant) negatief effect hebben of kunnen hebben op het behalen van 
doelstellingen uit gemeentelijk beleid?

Antwoord: 
Wij doen dat al. Via de documenten in de P&C cyclus. En als de actualiteit dat vraagt, doen wij dat 
via de actieve informatieplicht of per raadsbrief.
Voor de inschatting of er sprake is van ontwikkelingen die mogelijk een significant effect 
(kunnen) hebben, is geen meetlat.

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het 
antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


